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1. Ordföranden informerar om möjligheter vi har att sätta en bättre organisation genom att 

använda resurser hos VFF (Västergötlands fotbollsförbund) 

Till exempel kan vi bjuda in en Fotbolls utvecklare som kommer på besök från VFF och jobbar 

med våra ledare eller med styrelsen, kring ett ämne som vi bestämt innan. Internt ska vi 

också ta fram en person som bemannar ”Fotbollsutvecklare internt”, och tar vid när VFF 

lämnar. Rollen ”Fotbollsutvecklare internt” kan generera ett bidrag till föreningen under 3 år, 

vilket kan stötta den som tar på sig rollen. 

Ordförande kontrollerar vad ett besök vid sidan av de kostnadsfria tillfällena kostar från VFF 

samt tar fram mer info Fotbollsutvecklare 

 

2. Genomgång av punkter i Klubbkollens enkät där vi behöver vi bli bättre. I alla fall där vi 

direkt kan gå in med ett svar och åtgärd så beskriver vi det under nerslagen. 

 

TIK:s svar visar totalt när ledare och spelare har svarat att vi ligger något under rikssnittet i 

alla fokusområden ”Vår förening”, ”Våra spelare”, ”Våra ledare”, ”Våra resurser”. 

 

Vår förening, där ska vi se till att bli tydligare med vår värdegrund och syftet med TIK, samt 

öka utbildningsnivån. 

- Vi tittar på ”TIK-Stilen”, ett framtaget dokument under den Röd Vita färden, vi beslutar att 

kolla om vi kan få den upptryckt i A3 storlek och uppsatt i våra omklädningsrum och 

gemensamma utrymmen, samt om vi kan få den översatt till något mer språk. TIK stilen 

ska varje lag prata igenom med sitt lag samt påminna om vid behov. Ordförande följer 

upp frågan. 

- ”TIK-Stilen” kan publiceras på laget.se. Ordförande följer upp. 

Allmänt så saknas utbildning för de uppgifter som hanteras. 

- Vi kan internutbilda och dela med oss till andra i föreningen när vi gått en 

tränarkurs/utbildning samt vi kan ta hjälp av föreningsutvecklare från VFF. 

 

Våra spelare, spelare saknar en spelutbildningsplan 

- Här kan vi ta hjälp av fotbollsutvecklare från VFF. 

TIK behöver bli bättre på att marknadsföra sig. 

- Vi kan använda laget.se och berätta om de vidareutvecklingspunkter som görs. Vi 

kommer att ha mer information på Töreboda kommuns sida, ett led i det arbetet som 

görs i Idrottsrådet. Idrottsrådet består av alla föreningar i Töreboda kommun och i rådet 

så jobbar alla med det innehåll som ska vara i Samsynsavtalet som ska skrivas under och 

skickas till kommunfullmäktige för beslut inom kort. 

TIK behöver bli bättre på att informera föräldrar.  

- För ungdomslagen så beslutas att använda laget.se och supertext, samt kalla till 

föräldramöten. Viktigt att ta in epost, telefonnummer, personnummer och namn så att 

det går att hantera via laget.se. 

 



Våra ledare, 5 områden behöver stärkas upp mer ordentligt. 

TIK behöver bli bättre på att rekrytera ledare. 

- Vi pratar om att vi behöver kanske ta in någon som kan tolka så vi kan hitta resurser som 

vi inte kunnat prata med än.  

- Vi ska analysera varför ledare har slutat och försöka ta en kontakt på nytt. 

TIK behöver bli bättre på att introducera ledare och föräldrar. 

- Arbete pågår med att ta fram ett dokument som stöd för vad ledare gör i olika åldrar och 

vid olika tidpunkter under året.  

- Vi behöver informera på fler språk. Ordförande följer upp med VFF. 

- Vi behöver en Ungdomsansvarig. 

TIK behöver ha fler som går tränar och domar-utbildning. 

- D tränar-utbildning pågår just nu och 4 stycken är anmälda och mycket nöjda med 

utbildningen. De har fått ett bra material som stöd för olika övningar och stöd för hur, 

varför och när övningar ska tränas på.  

- Här kan vi också bjuda in Föreningsutvecklare till TIK och träna på vissa områden som vi 

önskar. Till exempel målvaktsträning. 

- Domar utbildning är också ett mycket viktigt område. Går att internutbilda via Fredrik 

Johansson eller bjuda in från VFF vid behov.  

Våra resurser, ett område vi stort sett låg jämnt med övriga föreningar som svarat. 

Lagkassor ligger under respektive lag med dålig insyn från föreningen. 

- Lagkassor är lagkassor. Ansvar och tillit för dem som hanterar det, annars får föräldrar ta 

upp det med ansvariga i laget själva. 

Anses inte finnas fullt stöd för bra tränings- och match förhållanden 

- Svårt att veta vad det gäller, men kan vara att vi haft dåliga eller för få mål. Töreboda 

kommun har köpt in nya 7- och 9 -manna mål samt reservdelar till trasiga mål, framförallt 

på konstgräset. Allt är levererat och ska hanteras. Ordförande följer upp. 

- En gräsplan för lite kan det vara, för vi upplever ju brister i perioder. Till exempel så har 

det varit svårt pga av vädret. Vi får avvakta att utvecklingsplanen för Töreshov drivs 

igenom.  

- Dålig belysning vid A-plan kan det gälla, där har kommunen vridit ner lamporna mer mot 

planen. Arbete pågår i styrelsen att få till bättre ljus. 

- Räcke runt konstgräset kan det avse också.  

Det önskas fler möjligheter till att engagera sig i TIK. Listar ett axplock, bara att höra av sig till 

undertecknad och anmäla er, ser fram emot en kontakt. 

- 2 personer varav 1 dam till Valberedningen behövs. 

- 3 personer till Sportgrupp behövs. 

- Ungdomsledare behövs, framförallt för 7- och 9-manna lag. Alla är välkomna oavsett 

spelform som ledare. 

- Kafé och kiosk ansvarig kan vara bra, som kan hjälpa nya ledare igång vid ansvar i 

kafeterian tex. 

- Domare behövs. 



- Bemanning till inomhuscup, DINA cupen, i trettonhelgen behövs. Kiosk eller entré. 

- Matchansvariga/Domarvärdar till seniormatcher på hemmaplan behövs. 

- Sponsorer behövs 

- Arrangörsgrupp för Företagscup på vår/sommar behövs. 

 

 

 

3. Utbildningar på gång. Just nu pågår en Tränarkurs Grund D för fullt i Mariestad, det kommer 

fler tillfällen till sådan utbildning längre fram. Information kommer på laget.se. Samt på 

torsdag kväll 9/11, kl: 18.00 så håller Vadsbo utveckling, en kurs för ”Akut omhändertagande 

och tejpning” i vår klubbstuga. Sista anmälan 6/11.  

 

4. Inventering  

P8/F8 2024  

22 pojkar 23 flickor och 3 ledare, Magnus, Jenny, Jouline, 

1 tjejlag och 2 pojklag 

4 ledare som ser ut idag.  

Ett förslag från äldre lag är att utse en tränare förälder till varje träning. Det behövs för att 

knyta skor osv. Första föräldra mötet efter nyår. 

F9 

Magnus, Aron, Sara , brukar var minst 2 av 3 ledare och någon förälder. Ev.  kommer det att 

bli 1 st. 5 mannalag och 1 st. 7 mannalag. 

15 stycken, ev samarbete med F10 

P9 Joni, Kristoffer fortsätter som ledare. 7 -manna, 2 lag? 

21 pojkar 

P10/F10 Jouline, Camilla, ev Roger, 7 manna spel 

23 pojkar, och 5 tjejer 

P11   Henrik A? , Björn S, födda 2013 7 mannalag  

23 st. 

P12   Kristian Albertsson ensam ledare, behöver någon mer, sista 7 manna året, Evelina som 

har F7 har varit lagledare, föräldrar möte nu behövs nu. 

20 killar födda 2012 

F12, 7 manna, sist året 7 manna. 

14 tjejer, ev 2 st till. Jenny, Vanessa, plus en konsult Henrik. Ingen utpekad målvakt än. 

 

 



P13 födda 11, första året 9-manna 

Cirka 17 killar, Björn har inte bestämt sig om han fortsätter eftersom han är själv i stort sett hela tiden 

som ledare. Flera ledare har slutat. Ordförande följer upp dels med Björn och dels mot resurser inom 

VFF. 

P14 Roger kör på. Lite osäkert om övriga ledare fortsätter, Westh och Leijon 

16 plus 2 osäkert. 5-6 killar från P13 vintertränar med Roger nu, killar som inte har någon vinter idrott 

och Roger är tydlig med att de som har vinteridrott får info att prioritera sin vinter idrott. 

F13 första året 9 manna, Daniel och Fredrik 

12 st , behövs stöd av F15 eller F12, saknar målvakt 

Viktigt att matcher för F12 och F15 och F13 inte kolliderar. Dispens för max 3 överåriga, anledning 

till att anmäla 3 äldre. 

 

F15 Thomas Levin håller i laget. De kanske delvis kommer att träna lite ihop med damerna ibland om 

damtruppen är tunn. 

16 st. 

P15 Stefan fortsätter 100% och Henrik 50% 

16 utespelare, ev ngt frågetecken. Ingen målvakt, beror lite på A-laget. Ordförande följer upp fråga att 

kolla med andra föreningar om vi kan få låna målvakt av dem nästa år.  

3 födda 2008. Vid anmälan skriver vi in födelseår, med motivering till varför vi gör så. 

 

Nån i det här laget kanske kommer att spela U-laget/B-laget eller kanske spelar med A-laget någon 

match också. 

Behövs ett möte med herr tränarna och sätta en plan för träningar och lag. Ordförande följer upp. 

 

Övrigt: 

 

Alla lag ska någon som bemannar minst 2 timmar under DINA cupen som äger rum trettonhelgen. 

Mer info kommer i mellandagarna när schemat är satt. Arbetsuppgifter blir entré eller kiosk. Det kan 

vara ledare eller/och föräldrar.  

DINA cupen är en viktig återkommande cup som TIK samarrangerar ihop med Moholms SK och det 

gör att vi marknadsför oss bra och det ger oss ett gott ekonomiskt tillskott till föreningen, vilket gör att 

vi kan utveckla oss ännu mer och satsa på ungdomar och ledare. 

 

Tackar för ett bra möte! 

 



 

 

 

 


